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College Burgemeester en Wethouders 
Bergen op Zoom 
 
Betre: : toegankelijkheid / veiligheid kernwinkel gebied 
 
Edelachtbaar College, 
 
Inmiddels hee: de tweede ediEe “ Magische Winterweken “ plaatsgevonden. In zowel onze 
beleving als die van deelnemers en bezoekers was het een bijzonder geslaagd evenement.  
Toch was er één aspect Ejdens de Magische Winterweken, waarover we ons zorgen maakten, 
en wat we aan u willen melden. Het betre: de toegankelijkheid en daarmee samenhangend 
de veiligheid van de binnenstad gedurende het evenement. 
 
Tijdens de koopweekenden bleek, dat de afsluiEng van het kernwinkelgebied niet conform 
afspraak verlopen is. Dat geldt in het bijzonder voor de zondagen. 
Het is alleen te danken aan de goede relaEe tussen Sterck en de dienstdoende Boa’s, dat het 
kernwinkelgebied alsnog werd afgesloten voor het gemotoriseerde verkeer en de veiligheid 
van de bezoekers op die manier niet in het gedrang kwam. 
 
Via diverse kanalen hoorden wij, dat de oorzaak zou liggen aan het nieuwe camera- toegang 
systeem. Dit baart ons grote zorgen naar de toekomst toe, wanneer het camera systeem in 
werking gaat treden en de afsluiEng van het kernwinkelgebied via palen zal verdwijnen. 
 
Uiteraard zijn we blij met het nieuwe systeem, maar het dient bij het in gebruik nemen wel 
op punt te staan en ervoor te zorgen, dat dagelijks de toegang van het kernwinkelgebied 
fysiek wordt afgesloten voor alle verkeer , uitgezonderd voor voetgangers en fietsers. 
Wij uiten hierbij de vrees dat bij alleen een cameratoezicht, hoe goed ook aangegeven, het 
gemotoriseerde verkeer volledig, al dan niet per ongeluk, ons kernwinkelgebied zal en kan 
verstoren en dat vinden we meer dan ongewenst. 
 
U weet, dat Sterck jaarlijks een aantal grotere evenementen organiseert om Bergen op Zoom 
te promoten als beleef- en verblijfstad. Voor 2025 staan er al Een geagendeerd. 
Het is dus belangrijk, dat de veiligheid van bezoekers en exploitanten moet kunnen worden 
gegarandeerd en ongewenste gebeurtenissen, laat staan tragedies zoals helaas soms 
gebeuren, moeten worden uitgesloten. 
 
Graag vernemen wij van u wat wij in deze mogen verwachten. 
Met verschuldigde eerbied, 
 
Guido Kools 
Secretaris Sterck 


